
Protokół Nr XLII/2023 
z XLII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2023 r. 

XLII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
1 lb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:10, a zakończono o godz. 10:20 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1.Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz 
4. Pan Krawczyk Ryszard 
5. Pan Kuryło Jacek Marian 
6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 

8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pani Tyrka-Stećko Beata 
13. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kostrubiec Piotr 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Adam Walczak 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
5. Pan Marek Barcicki 
6. Pani Maria Sak 
7. Pani Alicja Zawiślak 

8. Pan Adam Kozyra 

9. Pani Aneta Moryń 

10. Pan Andrzej Borowiec 

11. Pani Magdalena Galant 

12. Pani EwaNogas 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Z-ca Wójta Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Skarbnik Gminy Adamów. 
- Radca prawny, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Adamowie z siedzibą w Potoczku. 
- p, o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- p. o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie. 
- Dyrektor Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 

w Lublinie. 
- Inspektor, ds. finansowo-księgowych i rozliczania 

projektów. 
- Inspektor, ds. gospodarki gruntami. 

Lista obecności osób zaproszonych, 
(Zał. Prot. Nr 2) 
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Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022, 
- dyskusja. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie pism. 

12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XLII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 13T co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2, Pani Przewodnicząca - poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 

Głosu w sprawie porządku obrad nie zabrano. 
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Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XLI sesji VIII kadencji z dnia 
29 marca 2023 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Grela Krzysztofj Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożeną, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 4) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XLI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 29 marca 2023 roku został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - dożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Ńr 5) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - dożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.6 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

P. o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Aneta Moryń 
- przedstawiła najważniejsze zagadnienia związane z ww. dokumentem. 
Radni nie zadali pytań dotyczących przedłożonej „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 
2022". 
(Zał. Prot Nr 7) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów poprosiła radnych o możliwość 
wprowadzenia do zmian jeszcze dwóch dotacji, które dotyczą edukacji dzieci z Ukrainy oraz 
dodatku węglowego. 

Rada przychyliła się do wniosku Skarbnika Gminy Adamów, 
Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata, Teterycz Jan. 
(Zał. Pmt Nr 8) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów powitała Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Lublinie Andrzeja Borowca. 

Przewodnicząca Rady oddała głos Dyrektorowi Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 
w Lublinie. 

Pan Andrzej Borowiec poinformował zebranych, że z dniem 21 marca 2023 r. został 
powołany na funkcję Dyrektora Regionalnego Lasów Państwowych w Lublinie i w związku 
z powyższym dokonuje objazdu terenu. Dyrektor zaznaczył, że przyjechał również 
do gminy Adamów uzgodnić z Wójtem szczegóły budowy dróg leśno-samorządowych 
(droga w Adamowie). Podkreślił bardzo dobrą współpracę z Wójtem Dariuszem Szykułą 
oraz zapewnił o dalszej jej kontynuacji. Zaapelował jednocześnie do zebranych, 
aby nie ulegać hej tom medialnym godzących w leśników, po czym przybliżył 
najistotniejsze informacje dotyczące gospodarki leśnej. Kończąc swoją wypowiedź, 
Dyrektor Borowiec podkreślił, że w jego ocenie Lasy Państwowe są w dobrych rękach 
a program leśno-samorządowy jest dla niego priorytetem. 

Radny Jacek Kuryło w imieniu mieszkańców poprosił, o urealnienie dostępu do surowca 
drzewnego z Lasów Państwowych. Radny podkreślił, że na terenie gminy Adamów 
podstawą do opalania gospodarstw domowych, jest drewno, do którego mieszkańcy mają 
utrudniony dostęp w przeciwieństwie do hurtowników, którzy według jego wiedzy takich 
trudności nie mają. 

Dyrektor Borowiec odpowiedział, że drewno opałowe nie jest oddawane w cennikach 
sprzedaży żadnym odbiorcom hurtowym, tylko przeznaczone zostało na rynek lokalny. 
Zaznaczył, iż zgodnie z jego decyzją leśnicy mają za zadanie, tak gospodarować drewnem 
opałowym, żeby dla wszystkich chętnych wystarczyło. Pan Andrzej Borowiec podkreślił, 
że Dyrekcja Generalna wyszła również naprzeciw społeczeństwu i cena drewna opałowego 
w styczniu nie została podniesiona. Dyrektor przyznał, że tego rodzaju paliwa jest obecnie 
mniej, jednak wynika to z prowadzonej gospodarki, czyli dążenia do pozyskiwania dobrej 
jakości więc na etapie trzebieży eliminowane są już drzewa chore, z których można jeszcze 
pozyskać papierówkę, parkiet, meble, krokwie i tak dalej, ponieważ, nie możemy pozwolić, 
aby uległo ono destrukcji. Dlatego opału jest mniej, ale jest on osiągalny, 
jako oczywiście produkt uboczny. Pan Borowiec wyjaśnił, iż ze względu na wojnę 
na Ukrainie, było duże zapotrzebowanie na surowce opałowe, gdyż ludzie zaczęli robić 
zapasy na kilka lat. 
Dyrektor podkreślił jeszcze raz, że nie ma możliwości, żeby drewno opałowe wyjeżdżało 
w ilościach hurtowych z Lasów Państwowych, a jeżeli są takie przypadki, poprosił o ich 
sygnalizowanie. 

Radny Jan Teterycz nie zgodził się z powyższymi wyjaśnieniami. Podkreślił, że 80-90% 
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drewna jest sprzedawane hurtownikom, którzy dalej wprowadzają je do ponownego handlu. 
Osoby indywidualne z uwagi na powyższe nie mogą kupić opału. Jeśli są zapisy, to oczekuje 
się 3 miesiące, a później drewna i tak nie ma. Jednocześnie radny dodał, że samochody 
trzech, czterech hurtowników z naszego terenu wyjeżdżają z drewnem, które jest oczywiście 
później do kupienia, ale kosztuje znacznie więcej. 

Pan Borowiec powtórnie wyjaśnił, że opał jest produktem ubocznym, dodając, iż w roku 
ubiegłym Dyrekcja sprzedała drewno opałowe lokalnie w 99,7%, a tylko 0,03% wyjechało 
za granicę. Dyrektor podkreślił stanowczo, że nie wszystko drewno wywożone 
z lasu jest przeznaczone na opał, a jeżeli są takie przypadki, poprosił o ich zgłaszanie. 
Odnośnie do sprzedaży hurtowej, Pan Borowiec wyjaśnił, że lokalni przedsiębiorcy kupują 
na aukcjach papierówki na palety, meble lub płyty. 

Radny Jan Teterycz doprecyzował, że mówi on o drewnie typowo opałowym i poprosił 
0 wyjaśnienie, czy przedsiębiorca, który zakupił 200 kubików, sam je zużyje? 

Dyrektor odpowiedział, że jeżeli przedsiębiorca, który zakupił drewno tzw. papierówkę 
1 ją przerobił to powstały w ten sposób odpad, może sprzedać jako opał. Podkreślił również 
kolejny raz, że sprzedaż hurtowa drewna opałowego nie jest możliwa. Jeżeli taki proceder 
ma miejsce, to prosi o dowody. Pan Borowiec zaznaczył, że hurtownik może jedynie 
zakupić drewno na swój użytek i jeżeli leśniczy sprzeda przedsiębiorcy znaczną ilość, 
to podjęta będzie interwencja i zostanie przeprowadzona kontrola. Natomiast długie terminy 
oczekiwania dla klientów indywidualnych związane jest z gospodarką leśną, gdyż nie jest 
możliwe pozyskanie opału, kiedy nie jest pozyskiwane drewno tartaczne lub nie 
są zaplanowane w danym okresie cięcia. 

Radny Jan Teterycz zaznaczył, że mówi o drewnie twardym, kiedy powala się uschnięte 
buki rozłamane po wyłomach, po różnych wichurach. 

Pan Borowiec zauważył, że radny Teterycz nie rozumie gospodarki leśnej, po czym jeszcze 
raz wyjaśnił, jak pozyskuje się drewno opałowe. 

Radca prawny wskazał, że jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości co do sprzedaży drewna, 
to należy powiadomić o takim zdarzeniu obecnego na sesji Dyrektora. 

Dyrektor Borowiec obiecał w takim przypadku natychmiastową interwencję. Podkreślił 
również, iż jeżeli są ku temu podejrzenia i wiadome jest, jaki leśniczy i w którym 
nadleśnictwie może prowadzić taką sprzedaż, to jeszcze dzisiaj zostanie on przez Dyrektora 
sprawdzony. 

Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła podziękował Dyrektorowi za wizytę. Wójt 
stwierdził, że tematy, które poruszamy, dotyczą szczególnie naszych mieszkańców. 
Jednocześnie uważa, że Pan Andrzej Borowiec bardzo szczegółowo i zrozumiale 
wytłumaczył wszystkie procesy związane ze sprzedażą drewna opałowego. Wójt zaapelował 
do radnych, że jeżeli posiadają wiedzę, kto dopuścił się nieprawidłowości, to należy osoby 
te wskazać Panu Dyrektorowi. Wójt stwierdził, iż również znany jest mu problem związany 
z zakupem drewna opałowego, wie, że jest jego mało i dla wszystkich nie wystarcza, 
jednakże są odpowiednie regulacje. W dalszej części wypowiedzi Wójt poinformował, 
że rozmawiał o tymże problemie z kilkoma leśniczymi. Z uwagi na powyższe, 
ma wiedzę, że problemy są, ale dla mieszkańców drewno opałowe zostało udostępnione. 
Wójt podziękował również Dyrektorowi w imieniu samorządu za współpracę Lasów 
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Państwowych z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi, Szkołami, Parafiami oraz za wszystkie 
wspólne projekty i inwestycje. 

Dyrektor Andrzej Borowiec jeszcze raz zapewnił, że podejmie interwencję na każdy sygnał 
o nieprawidłowościach. 

Radny Dariusz Komisarczuk podziękował za pomoc Kołu Gospodyń Wiejskich i OSP 
w Bondyrzu oraz zapytał Dyrektora, czy z racji deficytu drewna opałowego klienci 
indywidualni mogą zakupić papierówkę? 

Pan Andrzej Borowiec odpowiedział, że lasy państwowe są zobowiązywane przede 
wszystkim do przejrzystości w sprzedaży. Odnośnie do papierówki, to pula dla klientów 
indywidualnych jest bardzo mała, a przy tym należy uwzględnić, że jest ona droższa nawet 
o 100% od opału. Co prawda istnieje możliwość zwiększenia puli i jeżeli będzie taka 
potrzeba, to te wartości odpowiednio wzrosną, ale wówczas zostaniemy rozliczeni przez 
ekologów. 

Dyrektor Andrzej Borowiec podziękował za udział w sesji i opuścił salę narad Urzędu 
Gminy Adamów. 

Ad.8. Podj ęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła poinformowała Radę, że uchwała zostanie 
odczytana już ze wszystkimi zmianami oraz omówionymi wcześniej dwoma dodatkowymi 
dotacjami. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof; Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata, Teterycz Jan. 
(Zał.ProtNr 10) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał.ProtNr 11) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy 
Adamów. 

Inspektor, ds. finansowo-księgowych i rozliczania projektów Magdalena Galant poinformowała, 
że na ręce Pani Przewodniczącej Rady Gminy został złożony wniosek o wyznaczenie obszaru 
zdegradowanego oraz rewitalizacji gminy Adamów, a szerzej temat był omawiany 
na posiedzeniach Komisji Rady Gminy Adamów. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Magdalena Galant odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 12) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 13) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Adamów. 

Inspektor ds. gospodarki gruntami Ewa Nogas omówiła zasadność zbycia nieruchomości, 
podkreślając, że stosowne wyjaśnienia i wyniki konsultacji z mieszkańcami były 
przedstawiane podczas ostatnich posiedzeń Komisji Rady Gminy Adamów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożeną Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Tyrka-Stećko Beata, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 14) 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 15) 

Ad.11/12, Rozpatrzenie pism/Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Zastępca Wójta Gminy Adamów Adam Walczak poinformował radnych, że 24 kwietnia 2023 r. 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Adamów omówione zostały pisma, 
które wpłynęły do Biura Rady Gminy od ostatnich obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są jeszcze jakieś wnioski lub pytania, dotyczące 
rozpatrywanych na ostatnich posiedzeniach Komisji Stałych pism? 

Na wniosek radnego Jacka Kuryło podjęto dyskusję dotyczącą projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Lubelskiego w sprawie Krasnobrodzkiego Parku Krajobrazowego. 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz analizie i opinii prawnej radcy Rada Gminy Adamów 
postanowiła o zatwierdzeniu powyższego projektu milczącą zgodą. 

Wójt Gminy Adamów poinformował, że w związku z wypowiedziami radnych Dyrektor 
Andrzej Borowiec przekazał przeprowadzenie kontroli na terenie Gminy Wojewódzkiemu 
Inspektorowi Straży Leśnej, o której wynikach Rada zostanie poinformowana. 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała o terminie składania oświadczeń majątkowych. 
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Ad. 13. Zamknięc ie obrad sesji . 

W związku z wyczerpan iem porządku obrad Przewodnicząca Rady G m i n y A d a m ó w Bożena Skiba 
zamknęła XLII sesję VIII kadencj i Rady Gminy Adamów. 

PRZE \fc~0 

Bożena Skiba 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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RADA GMINY 
22-442 ADAMÓW 

1 1 s*tVykaz głosowań ręcznych imiennych radnych z XLIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbytej w dniu 19 maja 2023 r. 

Lp. Imię i N a z w i s k o 
Przyjęcie protokołu obrad Podjęcie uchwały w sprawie zmian Podjęc ie uchwały w sprawie zmian 

Lp. Imię i N a z w i s k o z poprzedniej sesji. w wieloletniej prognozie finansowej. w budżecie na rok 2023. 

1. Chmiel Joanna Barbara głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

2. Grela Krzysztof Dar iusz Z Z Z 

3, Kawałko Jan Henryk głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

4. Komisarczuk Dar iusz Wies ław glos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

5, Kostrubiec Piotr nieobecny nieobecny nieobecny 

6. Krawczyk Ryszard głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie Z 

7. Kuryło Jacek Marian głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

8. Lewusz Mirosław Paweł głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

9. Michałuszko Tomasz M a r e k nieobecny nieobecny nieobecny 

10. Polakowska Urszula Mar io la głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

11. Skiba Bożena Ela głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

12. Słota Katarzyna glos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

13. Sołtys Dariusz Kaz imie rz głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

14. Teterycz Jan Krzysztof głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

15. Tyrka-Stecko Beata głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 
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Wykaz głosowań ręcznych imiennych radnych z XLIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbytej w dniu 19 maja 2023 r. 

Lp. Imię i Nazwisko 

Podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu rozwoju sieci 
dróg gminnych w gminie Adamów 
na lata 2023-2028. 

Podjęcie uchwały w sprawie 
określenia sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Adamów w roku 2023. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie partnerstwa z gminami 
subregionu chełmsko-zamoj skiego 
województwa lubelskiego w celu realizacji 
projektu pn. „Rozwój elektronicznych usług 
publicznych i systemów informacji 
przestrzennej w gminach subregionu 
chełmsko-zamojskiego" 

1. Chmiel Joanna Barbara głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

2. Grela Krzysztof Dariusz Z Z Z 
3. Kawałko Jan Henryk głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

4. Komisarczuk Dariusz Wiesław głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 
5. Kostrubiec Piotr nieobecny nieobecny nieobecny 
6. Krawczyk Ryszard Z Z Z 
7. Kuryło Jacek Marian głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

8. Lewusz Mirosław Paweł głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

9. Michałuszko Tomasz Marek nieobecny nieobecny nieobecny 

10. Polakowska Urszula Mariola głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

11. Skiba Bożena Ela głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

12. Słota Katarzyna głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 

13. Sołtys Dariusz Kazimierz głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 
14. Teterycz Jan Krzysztof głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie głos oddany elektronicznie 
15. Tyrka-Stećko Beata Z Z głos oddany elektronicznie 
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Legenda: 
Z - Głosowanie za uchwałą/wnioskiem. 
P - Glosowanie przeciw. 
W- Wstrzymujący się od głosowania. 
glos oddany elektronicznie - głos oddany za pomocij 
systemu transmisji obrad i obsługi głosowań. 

P U Z t 

Podpis proto 
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